
Jos sairastut



Jos sairastut yllättäen
Jos sairastut yllättäen,

ilmoita siitä ensin tilan yrittäjälle.

Tilan pitää tietää asiasta heti,

koska eläimet on hoidettava.

Ilmoita sitten lomatoimistoon.

Jos lomatoimisto ei ole avoinna,

lähetä 

• sähköposti osoitteeseen lomitus@iisalmi.fi tai

• viesti numeroon 040 722 7010.
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Miten pääset lääkäriin?
Lääkäriin pitää varata aika.

Voit varata ajan 

• työterveyshuollosta tai

• hyvinvointialueeltasi.

Saat tarkemmat ohjeet lomatoimistosta.



Lääkärintodistus
Jos lääkäri määrää sinulle sairauslomaa, 

hän antaa sinulle lääkärintodistuksen. 

Lähetä lääkärintodistus lomatoimistoon. 

Tee se seitsemän päivän aikana.

Jos lääkärintodistus tulee myöhemmin, 

sairausloman ensimmäisestä päivästä 

ei saa palkkaa.



Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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